
PROTOKÓŁ Nr XXXIII/10
z XXXIII posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 25 czerwca 2010 roku.

Sesja Rady Gminy rozpoczęła  się w sali  konferencyjnej  Urzędu Gminy Mielnik o godz.  900   

zakończyła się o godz.1145

Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Otwarcia XXXIII sesji Rady Gminy Mielnik dokonał jej Przewodniczący Pan Stefan Troc.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy 
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Tomasz Gorochowicz – Zastępca Wójta Gminy zgłosił wniosek o ujęcie w porządku 
obrad  XXXIII  sesji punktu  Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia obowiązującej taryfy  
dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy Mielnik.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  wprowadziła  do  porządku 
obrad  XXXIII  sesji  Rady  Gminy  punkt  “Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  
obowiązującej taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy Mielnik”.

Pan  Przewodniczący  Rady zgłosił  wniosek  o  uzupełnienie  porządku  obrad  sesji  o 
następujące punkty:

1. Podjęcie  uchwały  w sprawie  udzielenia pomocy  finansowej  Powiatowi  
Siemiatyckiemu.

2. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Nowy Korczyn w  
województwie świętokrzyskim.

3. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  zakresu  i  formy  informacji  o  przebiegu  
wykonania budżetu gminy, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz o  
przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury za pierwsze półrocze.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych  wprowadziła  do  porządku 
obrad XXXIIII sesji Rady Gminy następujące punkty:

1. Podjęcie  uchwały  w sprawie  udzielenia pomocy  finansowej  Powiatowi  
Siemiatyckiemu.

2. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Nowy Korczyn w  
województwie świętokrzyskim.

3. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  zakresu  i  formy  informacji  o  przebiegu  
wykonania budżetu gminy, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz o  
przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury za pierwsze półrocze.
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Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych ustaliła porządek obrad XXXIII 
sesji Rady Gminy. Brzmi on następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o jego pracy w okresie między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie profilaktycznych programów 

zdrowotnych dla mieszkańców gminy Mielnik na lata 2009-2014.
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z placów gier i zabaw  

znajdujących się na terenie gminy Mielnik.
8. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie podziału gminy na okręgi wyborcze,  

określenia ich granic i numerów oraz ustalenie liczby radnych wybieranych w każdym  
okręgu dla wyboru Rady Gminy Mielnik.

9. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w podziale gminy Mielnik na obwody  
głosowania.

10. Podjęcie  uchwały  w sprawie  udzielenia pomocy  finansowej  Powiatowi  
Siemiatyckiemu.

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Nowy Korczyn w  
województwie świętokrzyskim.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  zakresu  i  formy  informacji  o  przebiegu  
wykonania budżetu gminy, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz o  
przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury za pierwsze półrocze.

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010r.
14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  obowiązującej  taryfy  dla  zbiorowego  

zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy Mielnik.
15. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mielniku za 2009r. i  

perspektywy jego funkcjonowania.
16. Informacja na temat przygotowania gminy do sezonu turystycznego – lato 2010.
17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
18. Wolne wnioski.
19. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z XXXII sesji Rady Gminy jest wyłożony 
na sali  obrad i  jeżeli  do końca sesji  nie  zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, 
zostanie on przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy w okresie między sesjami:
● Gmina  Mielnik  otrzyma  środki  na  kanalizację  w  kwocie  8  mln.600  tys.zł.,  po 
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przetargu suma ta może ulec zmianie.
● nasz  wniosek  na  zakup  strojów  dla  zespołu  śpiewaczego  “Wrzosy”  uzyskał 

akceptację,
● uzyskaliśmy akceptację wniosku na “Górę Uszeście,”mamy nadzieję, że dostaniemy 

również środki na na promocję naszej gminy,
● odbył się przetarg na budowę świetlicy w Osłowie, wyniki nie są jeszcze ogłoszone, 

ponieważ komisja przetargowa sprawdza dokumenty,
● wkrótce  rozpoczną  się  prace  nad  opracowaniem  planu  przestrzennego 

zagospodarowania gminy,
● odbył się przetarg na platformę widokową przy kopalni kredy.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta o jego pracy w okresie między 
sesjami.

Do punktu 5.

Pan Przewodniczący poinformował,że na poprzedniej sesji radni nie składali interpelacji.

Interpelacja nr 61/10 Pani Barbary Terpiłowskiej
Proszę, aby Pan Wójt zwrócił uwagę na porządek jaki panuje na terenie ujęcia wody oraz stan 
budynku hydroforni oraz podjął stosowne kroki. W okresie 3 lat rozmowy na ten temat nie 
przyniosły  żadnej  poprawy,  wręcz  przeciwnie.  Robi  się  tam  już  nawet  magazynowanie 
sprzętu.  Jest  to miejsce,  obok którego przechodzi lub przejeżdża wiele osób, tym bardziej 
więc należałoby zadbać o estetykę tak ważnego miejsca.

(w zał. na str............prot.)

Pani Maria Boguszewska odczytała treść interpelacji zgłoszonych do Pana Wójta w okresie 
między sesjami.

(w zał. na str............prot.)

Interpelacja nr 62/10 Pani Olgi Pogrebniak
Mieszkańcy wsi Radziwiłłówka proszą o naprawę drogi dojazdowej do łąk na terenie wsi 
Moszczona Królewska, nr drogi 504. Droga nie jest przejezdna, nie sposób w chwili obecnej 
na przejazd i przywóz siana z łąk.

(w zał. na str............prot.)

Zapytanie Pana Kazimierza Toboty
Posadzenie dębów przy drodze koło hydroforni spowodowało protest rolników z Mielnika, 
którzy wystosowali  w tej  sprawie  pismo do Wójta  Gminy.  Pan Wójt  opowiedział  im,  że 
przeprowadzi pomiary geodezyjne i odnajdzie punkty graniczne oddzielające drogę gminną 
od ich działek. Zdaniem Pana radnego to działanie jest zbędne, ponieważ rolnicy znają punkty 
graniczne swoich pól i będzie to niepotrzebne wydawanie pieniędzy. 

Zapytania Pana Wiesława Kochanowskiego
1. Do dzisiejszego dnia nie zostały naprawione drogi w Mętnej, zniszczone przez firmę 

Pana Sawczuka. Na drodze leżą kamienie, piach jest wysypany byle jak, po deszczu w 
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ogóle nie da się przejechać.
2. Kiedy zostaną uprzątnięte ruiny po barze w Adamowie, naprzeciwko bloków?

Zapytania Pana Adama Toboty
1. Kto wydał zgodę na ścięcie drzew pod budowę linii energetycznej do oczyszczalni 

ścieków? W jakim terminie ta decyzja została wydana? Kto był wykonawcą tej linii 
energetycznej,  czy  była  ona  częścią  inwestycji  zwanej  “budowa  oczyszczalni 
ścieków”?

2. Pan  radny  zgłosił  potrzebę  wykonania  tablic  ogłoszeniowych  na  przystankach  w 
Maćkowiczach i Radziwiłłówce, brak tych tablic powoduje, że przystanki oklejane są 
różnymi ogłoszeniami i plakatami.

3. Czy w ciągu ostatnich 4 lat Urząd Gminy jako zamawiający wykorzystał  przepisy- 
prawo zamówień  publicznych  i  zobowiązywał  wykonawców  do  zatrudniania  osób 
bezrobotnych z terenu Gminy Mielnik.

4. W  Maćkowiczach,  od  strony  Moszczony  Królewskiej,  jest  niedrożny  rów 
melioracyjny, co utrudniło rolnikom skoszenie i zebranie trawy z łąk, gdyż zalegała na 
nich woda. Należy rów ten doprowadzić do drożności.

5. Wszystkie  firmy,  które korzystały z miejsc noclegowych w Mielniku, korzystały z 
wyżywienia  z  cateringu  w  Drohiczynie.  Czy  to  była  inicjatywa  tych  firm,  czy 
Dyrektor GOKSiR polecał im catering z Drohiczyna? Pan radny poprosił o odpowiedź 
na to pytanie na piśmie.

Zapytania Pana Jana Zduniewicza
1. Kto  zdecydował  i  dlaczego,  że  przeprawa  promowa  w  Mielniku  nie  będzie 

funkcjonowała  (tak  wynika  z  informacji  o  przygotowaniu  gminy  do  sezonu 
turystycznego 2010 przedstawionej przez Panią Galecką)?
Zdaniem Pana radnego, przeprawa promowa w Mielniku jest jedną z niezbędnych  
rzeczy w sezonie turystycznym.
Czy prom w Niemirowie jest przygotowany do użytkowania (szczelny, przygotowany 
od strony technicznej, aby mógł pływać po obniżeniu się stanu wody na Bugu)?
Dlaczego Wójt i jego służby nie poczyniły żadnych działań aby we współpracy z  
wójtami i  z samorządami  gmin,  na terenie  których wysiadamy z promu,  ulepszyć  
wyjazd/dojazd do promów?
Jeśli informacja o niefunkcjonowaniu promu w Mielniku jest nieprawdziwa, to Pan  
radny prosi o odpowiedź na pytanie czy prom ten jest przygotowany pod względem 
technicznym do funkcjonowania.

2. Czy  Pan  Wójt  jest  w  stanie  dotrzymać  słowa  w  zakresie  przedstawienia  Radzie 
niektórych zadań wynikających z wniosków rad sołeckich, zgłoszonych w ubiegłym 
roku. Obietnicę przedłożenia ich Radzie do rozważenia i do zmian w budżecie Pan 
Wójt  złożył  przed  poprzednia  sesją.  Czy  Pan  Wójt  jest  w  stanie  określić  kiedy 
przedstawi to Radzie Gminy?

3. Co zostało zrobione w zakresie realizacji następujących uchwał Rady Gminy:
● w sprawie opracowania studium zagospodarowania przestrzennego gminy,
● w sprawie sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego gminy.
Dlaczego  żaden  z  mieszkańców  wnioskujących  o  zmiany  w planie  nie  otrzymał  
odpowiedzi na swój wniosek.
Pan radny poprosił o szczegółową, ustną, odpowiedź na sesji na to pytanie.
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Zapytanie Pani Barbary Terpiłowskiej
Gdzie jest garażowany po godzinach pracy i w weekendy samochód Renault? 

Do punktu 6.

Rada Gminy 14 głosami za,  przy 1 głosie wstrzymującym się,  podjęła uchwałę nr 
XXXIII/147/10 sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  profilaktycznych  programów 
zdrowotnych dla mieszkańców gminy Mielnik na lata 2009-2014.

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 7.

Pan Jan Weremijewicz zgłosił wniosek o nadanie pkt. 4 Regulaminu korzystania z gier i 
placów zabaw znajdujących się na terenie gminy Mielnik brzmienia: za spowodowanie przez  
dzieci zniszczeń odpowiedzialność ponoszą rodzice i opiekunowie.
Pan Weremijewicz  swoją propozycję  uzasadnił  tym,  że  dzieci  znajdują się  nie  tylko  pod 
opieka rodziców ale również dziadków, znajomych, itp. 
Po  udzieleniu  wyjaśnień  przez  Sekretarza  Gminy,  Wójta  i  Panią  radną  Barbarę 
Terpiłowską Pan radny Weremijewicz wycofał swój wniosek.

Rada Gminy 14 głosami za,  przy 1 głosie wstrzymującym się,  podjęła uchwałę nr 
XXXIII/148/10 w  sprawie  ustalenia  Regulaminu  korzystania  z  placów  gier  i  zabaw 
znajdujących się na terenie gminy Mielnik.

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 8.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  Nr 
XXXIII/149/10 o zmianie uchwały w sprawie podziału gminy na okręgi wyborcze, określenia 
ich  granic  i  numerów  oraz  ustalenie  liczby  radnych  wybieranych  w każdym  okręgu  dla 
wyboru Rady Gminy Mielnik.

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 9.

Pan  Sekretarz  Gminy poinformował  o  dokonanych  zmianach  w  projekcie  uchwały  w 
sprawie dokonania zmian w podziale gminy Mielnik na obwody głosowania. Zmiana projektu 
uchwały  dotyczy  usunięcia  kolumny  3  załącznika  do  uchwały,  określającej  siedziby 
obwodowych komisji wyborczych. Wg. wyjaśnień Delegatury PKW w Białymstoku zbędnym 
jest umieszczanie w uchwale siedzib OKW, ponieważ siedziby te przy każdych wyborach są 
podawane w obwieszczeniu wójta.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr 
XXXIII/150/10 w  sprawie  dokonania  zmian  w  podziale  gminy  Mielnik  na  obwody 
głosowania.

(w zał. na str.........prot.)
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Do punktu 10.

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  i  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu.

Pan Kazimierz Tobota zapytał jaki udział w kosztach tych przedsięwzięć poniesie Powiat 
Siemiatycki.

Pani  Skarbnik poinformowała,  że  dofinansowanie  odbędzie  się  na  dotychczasowych 
zasadach, tj. pół na pół.
Pan Adam Tobota
Zapytał  czy właściwa jest kolejność podejmowania uchwał.  Czy najpierw nie powinniśmy 
dokonać  zmian  w  budżecie  a  dopiero  potem podejmować  uchwały  o  udzieleniu  pomocy 
finansowej?

Pan  Przewodniczący  Rady wyjaśnił,  że  zaproponował  taką  kolejność  uchwał  i  nikt  z 
radnych nie podważył tego, porządek przyjęto jednogłośnie.

Pani Skarbnik stwierdziła, że jej zdaniem kolejność podejmowania uchwał jest właściwa.

Pan Adam Tobota
Stwierdził,  że  skoro  mamy  cztery  wspólne  zadania  z  powiatem to  może  jest  okazja  aby 
uwzględnić  jeszcze  jedno  wspólne  zadanie,  jakim  jest  budowa  parkingu  przy  cmentarzu 
katolickim w Mielniku. Jest to zadanie, o które radni z Mielnika zabiegają od paru lat.

Pan Wójt Gminy
Wyjaśnił, że przy okazji nie da się tego zrobić, zmiany do budżetu i sam budżet przedkłada 
wójt gminy. Gmina nie ma środków na ten cel, zaś powiat również nie skłania się do tego, bo 
mają  inne  zadania.  Pan  Wójt  stwierdził,  że  plac  przed  cmentarzem  porasta  piękna, 
przystrzyżona trawa, wykonanie polbruku spowoduje, że będzie zarastał trawą i chwastami, 
tak jak większość chodników w gminie. Zarząd powiatu czeka z budową tego parkingu do 
czasu  budowy  ulicy  Przemysłowej.  Pan  Wójt  poinformował  o  bardzo  złym  stanie  drogi 
Koterka-Klukowicze na odcinku w Tokarach.

Pan Adam Tobota
Wyjaśnił, że dlatego zapytał o parking przy cmentarzu, ponieważ należy pamiętać o starych 
inwestycjach, zgłaszanych jeszcze w poprzedniej kadencji i należy do nich wracać, bo ciągle 
wchodzą nowe a o starych nie zawsze się pamięta.

Rada Gminy 13 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się, podjęła uchwałę nr 
XXXIII/151/10 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu.

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 11.

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy gminie Nowy Korczyn 
w województwie świętokrzyskim.
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Gmina  Nowy  Korczyn  tak  jak  Mielnik  jest  członkiem  Organizacji  Turystycznej  “Szlak 
Jagielloński”.  Pomocy  finansowej  w  kwocie  30  tys.zł.  udzielamy  na  remont  zalanego  w 
wyniku powodzi ujęcia wody. 
Pan Wójt poinformował obecnego na sesji sołtysa wsi Mielnik, że uchwała rady sołeckiej w 
sprawie zmiany przeznaczenia części funduszu sołeckiego (na pomoc dla powodzian) nie jest 
możliwa  do  realizacji,  ponieważ  ustawa  o  funduszu  sołeckim  nie  pozwala  na  zmianę 
przeznaczenia środków w ramach funduszu w trakcie  roku budżetowego. Fundusz sołecki 
może być  przeznaczany tylko  na zadania  własne  gminy,  a  taka  pomoc  nie  jest  zadaniem 
własnym.  Wydatki  poniesione w następstwie zmiany tracą charakter  wydatków w ramach 
funduszu  i  uniemożliwiają  gminie  ubieganie  się  o  refundację  środków  przekazanych 
sołectwu.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr 
XXXIII/152/10 w  sprawie  udzielenia  pomocy  gminie  Nowy  Korczyn  w  województwie 
świętokrzyskim.

(w zał. na str.........prot.)

(po przerwie)

Do punktu 12.

Pani Skarbnik przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie określenia zakresu i formy 
informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
finansowej oraz o przebiegu wykonania  planu finansowego instytucji  kultury za pierwsze 
półrocze.
Poinformowała  również,  że  każda  zmiana  ustawy  o  finansach  publicznych  nakazuje 
wprowadzenie  przepisów niższego rzędu.  W związku ze  zmianą  ustawy takich  zmian  do 
końca br. będzie więcej.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  nr 
XXXIII/153/10 w sprawie  określenia  zakresu  i  formy informacji  o  przebiegu  wykonania 
budżetu  gminy,  o  kształtowaniu  się  wieloletniej  prognozy  finansowej  oraz  o  przebiegu 
wykonania planu finansowego instytucji kultury za pierwsze półrocze.

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 13.

Pani Skarbnik przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2010r. Poinformowała o zmianach jakie nastąpiły w projekcie uchwały w stosunku do 
projektu przedstawionego na posiedzeniu Komisji.

Pan Jan Zduniewicz
Zapytał czy wzrost dochodu spowodowany jest wzrostem podatku od nieruchomości i czy na 
taka kwotę lub zbliżona zmieniły się deklaracje podatkowe podatników.

Pani Skarbnik udzieliła twierdzącej odpowiedzi. Wyjaśniła skąd biorą się różnice między 
planem dochodów a rzeczywistymi dochodami wynikającymi z deklaracji. W roku bieżącym 
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jeden z podatników złożył  korektę podatku 5 lat wstecz, co spowodowało znaczny wzrost 
podatku.

Pan  Kazimierz  Tobota zapytał  o  prognozę  długu.  Czy  w  związku  z  planowanymi 
inwestycjami planowane jest w przyszłych latach zaciąganie kredytów i pożyczek? 

Pani Skarbnik Gminy
Wyjaśniła,  że  na  dzisiaj  nie  wie  czy  będziemy  zaciągali  pożyczkę,  w  jakiej  wysokości. 
Prognozę długu w każdej chwili można zmienić.

Pan Adam Tobota
Poprosił o informację nt. budowy boiska z trawy syntetycznej.

Pan Tomasz Gorochowicz
Inwestycja  ta  została  przyjęta  do  budżetu  w  roku  ubiegłym.  Obecnie  trwają  sprawy 
administracyjne  związane  z  uzyskaniem pewnych zezwoleń.  Dokumentacja  na boisko jest 
opracowana, lokalizacja jest ciągle ta sama, obok istniejącego już boiska. Jest opracowywany 
raport oddziaływania na obszar Natura 2000, konieczność opracowania tego raportu nałożył 
na nas Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Białymstoku. 

Pan Adam Tobota
Stwierdził, że według uzyskanych przez niego informacji, jest mała szansa, że raport będzie 
pozytywny na tę lokalizację, ponieważ na tym obszarze jest siedlisko chronionych mchów.

Pan Tomasz Gorochowicz
Specjaliści  z  Politechniki  Białostockiej  przeprowadzający  na  miejscu  inwentaryzację 
przyrodniczą stwierdzili, że nie przewidują problemu w z wydaniem raportu.

Pani Barbara Terpiłowska zapytała kto jest wykonawcą ogrodzenia w Sutnie i Wajkowie 
oraz z jakich materiałów zostanie wykonane to ogrodzenie.

Pan Wójt Gminy
Wykonawcą ogrodzenia będzie ZGK, ogrodzenie zostanie wykonane z siatki, na cementowej 
podmurówce, z metalowymi słupkami. Kosztorys jest do wglądu u Wójta Gorochowicza.

Rada Gminy 10 głosami za, przy 2 głosach sprzeciwu i 2 głosach wstrzymujących się 
podjęła uchwałę nr XXXIII/154/10 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010r.

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 14.

Pan  Wójt  Gminy udzielił  wyjaśnień  do  projektu  uchwały  w  sprawie  przedłużenia 
obowiązującej  taryfy  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  na  terenie  Gminy  Mielnik. 
Podziękował  Pani  Dyrektor  ZGK  i  jej  służbom  za  dbałość  o  wodociąg,  stosunek  wody 
wydobytej do sprzedanej jest bardzo dobry, ubytki wynoszą 17,2 % przy dopuszczalnej do 30 
% normie ubytków.
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Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  nr 
XXXIII/155/10 w sprawie przedłużenia obowiązującej taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 15.

Pan  Jan  Zduniewicz  poinformował  o  przeprowadzeniu  przez  Komisję  Rewizyjną  RG 
kontroli w Zakładzie Gospodarki Komunalnej. Zwrócił się do Pana Wójta z zapytaniem czy 
jest  przygotowany  harmonogram  związany  z  przedstawieniem  Radzie  dodatkowych 
informacji o które pytano na komisjach. Kiedy Rada Gminy, po propozycjach Pana Wójta, 
zacznie się zastanawiać nad przekształceniem Zakładu? Zdaniem Pana radnego, ze względu 
na  wagę  sprawy,  nie  należy  tego  odwlekać  na  IV  kwartał.  Żeby  wypracować  jakieś 
stanowisko, potrzebne są pewne informacje. Im wcześniej Rada podejmie decyzje, tym lepiej 
to będzie dla Zakładu.

Pan Wójt Gminy
Poinformował, że nie ma takiego harmonogramu. Stwierdził, że radni także mają obowiązek 
zastanawiać się nad przekształceniem Zakładu, nie jest to tylko obowiązek wójta. Zapewnił, 
że radni otrzymają każdą informacje, jakiej tylko zażądają. Na następną sesję Wójt przygotuje 
informację dot. przekształcenia ZGK, sesja odbędzie się pod koniec sierpnia lub na początku 
września.  Zaapelował  do  radnych  aby o  wszelkie  informacje  na  temat  ZGK zwracali  się 
bezpośrednio  do Pani  Dyrektor,  bez  pośrednictwa  wójta.  Pani  Dyrektor  przygotuje  każdą 
informację, o jaką radni poproszą  Zapewnił, że postara się aby posiedzenia komisji odbyły 
się na 2 tygodnie przed sesją.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w Mielniku za 2009r. i perspektywy jego funkcjonowania.

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 16.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację na temat przygotowania gminy do 
sezonu turystycznego – lato 2010.

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu     17  .  

Pan Wójt poinformował, że na zgłoszone interpelacje odpowie na piśmie.

Odpowiedź na zapytanie Pana Kazimierza Toboty
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy
Poinformował, że zwrócił się do osób które zgłosiły zastrzeżenia w związku z posadzonymi 
dębami aby zaproponowali jakieś rozwiązanie w tej sprawie. Teraz nie jest odpowiedni czas 
na przesadzanie dębów. Należy wypracować wspólne stanowisko, źle będzie jeśli dęby będą 
stanowić  kość  niezgody.  Dębów posadzono  dużo,  zastrzeżenia  złożyło  6  osób.  Osoby  te 
zwróciły się również o pomoc do Podlaskiej Izby Rolniczej. Gmina musi zewidencjonować 
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granice działek, nie może opierać się na stwierdzeniu osób, które złożyły protest.

Pan Adam Tobota
Jako inicjator pomysłu posadzenia dębów zetknął się również z uwagami właścicieli działek. 
Stwierdził, że rozwiązanie tej sprawy jest bardzo proste – dęby można było przesadzić już 
następnego  dnia,  kiedy  nie  puszczały  jeszcze  korzeni.  Teraz  również  mogą  zostać 
przesadzone, należy tylko zrobić to w odpowiednim czasie. Zapewnił, że jest gotów wziąć 
udział w przesadzeniu drzew.

Odpowiedź na zapytanie Pani Barbary Terpiłowkiej
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy
Wyjaśnił, że samochód Renault jest obecnie w naprawie, oba samochody są garażowane w 
garażu na placu  przy Urzędzie  Gminy.  Na stwierdzenie  Pani  Terpiłowskiej,  że  samochód 
służbowy w godzinach popołudniowych widziany był przy posesji kierowcy i przy sklepie z 
kolekturą totolotka Pan Wójt stwierdził, że Pan Mirek (kierowca) bardzo rzetelnie podchodzi 
do swojej pracy.  Samochód w okresie wyborów mógł być na posesji  kierowcy,  ponieważ 
wiązało się to z rozwożeniem kart do głosowania,  odbieraniem i odwożeniem protokołów 
głosowania.  Tak  będzie  również  w  II  turze  głosowania.  Jeśli  przy  tej  okazji  kierowca 
podjechał do sklepu i zrobił zakład w totolotku, to powinniśmy pomyśleć, że może był to 
właśnie szczęśliwy numerek.

Na pozostałe zapytania Pan Wójt udzieli odpowiedzi na piśmie.

Pan Adam Tobota poprosił o odpowiedź na sesji na pytanie czy została wydana zgoda na 
wycięcie drzew oraz kto wykonał linię energetyczną do oczyszczalni.

Pan Wójt stwierdził, że odpowiedzi udzieli na pismie.

Do punktu 18.

Pani  Maria  Boguszewska odczytała  treść  udzielonej  jej  odpowiedzi  na  interpelacje 
zgłoszone między sesjami.

(w zał. na str..........prot.)
Stwierdziła, że nie satysfakcjonuje ją treść udzielonych odpowiedzi, przedstawiła swój punkt 
widzenia w tych sprawach.
Odczytała treść pisma jakie skierowała do Pana Wójta w sprawie odpowiedzi na interpelację 
dotyczącą organizacji “Dni Mielnika” i “Muzycznych Dialogów nad Bugiem”.

(w zał. na str..........prot.)

Pan Wójt Gminy
Poinformował,  że stwierdzenie Pani radnej, że ze względu na wybory “”Dni Mielnika” są 
imprezą  jednodniową  jest  nieprawdziwe,  ponieważ  już  w  listopadzie  2009r.  przy 
przygotowywaniu budżetu podjęto decyzje o skróceniu czasu trwania tej imprezy do jednego 
dnia.  Nikt  wówczas  nie  przewidział,  że  ze  względu  na  katastrofę  smoleńską  będą 
przyspieszone wybory prezydenckie. 
Jeśli  chodzi o kursowanie autobusów, to gdyby gmina miała  dofinansowywać kursowanie 
autobusów, w skali miesiąca byłoby to około 7,5 tys.zł., a w skali roku ok.100 tys.zł. To nie 
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jest  mały  wydatek,  należy  to  przemyśleć.  Siemiatycki  PKS najprawdopodobniej  zostanie 
przejęty  przez  Zarząd  Województwa  Podlaskiego.  Z  takim  wnioskiem  wystąpi  do 
Ministerstwa Skarbu W tej sytuacji nie należy podejmować żadnych inicjatyw dotyczących 
zobowiązań finansowych, poczekajmy na decyzje samorządu województwa.
Argument Pani radnej, że ludzie korzystający z autobusów są podatnikami jest nietrafiony, 
ponieważ  każdy  płaci  jakieś  podatki.  Nie  zawsze  te  osoby,  które  jeżdżą  autobusami,  są 
największymi płatnikami podatków. 

Pan Adam Tobota
Stwierdzi,  że  ze  zdziwieniem  przysłuchuje  się  wypowiedziom,  że  ktoś  jest  małym 
podatnikiem lub że tylko 3 osoby jeżdżą autobusem. Stwierdził, że chodzi tu o zasadę. Podał 
przykład budowy wodociągu w kamienie (po drodze do Wajkowa) czy wyżwirowania drogi 
którą  przejedzie  2  czy  4  warszawiaków.  Nie  możemy  lekceważyć  potrzeb  własnych 
mieszkańców, przy jednoczesnym zaspakajaniu z budżetu gminy potrzeb przyjezdnych. Na 
gminie spoczywa obowiązek zapewnienia transportu wewnętrznego na terenie swojej gminy. 
Należy rozważyć wykorzystanie autobusów szkolnych do wożenia mieszkańców gminy.

Pan Wacław Malon – sołtys wsi Sutno
1. Zgłosił potrzebę naprawy zapadniętych chodników we wsi Sutno oraz uprzątniecie z 

drogi powiatowej piachu, który napłynął z drogi gminnej.
2. Należy ustawić tablicę informacyjną koło Pana Hoduna.
3. Kiedy rozpoczną się prace przy ogrodzeniu placu szkolnego w Sutnie? Kto będzie 

wykonawcą tego ogrodzenia, czy ZGK? Jeśli tak, to mieszkańcy wsi sami to zrobią w 
czynie społecznym.

Pan Wójt Gminy
Przypomniał Panu sołtysowi, że wcześniej chciał aby ogrodzenie wykonali strażacy w ramach 
ćwiczeń. Wójt jednak nie zgodził się na to, bo za ćwiczenia gmina płaci strażakom diety w 
wysokości 15 zł./godz. Potem narodziła się koncepcja, że zostanie to opłacone z pieniędzy 
będących w posiadaniu sołectwa. Pan Wójt wyraził obawę, czy mieszkańcy byliby w stanie to 
wykonać oraz co do prawnych możliwości sfinansowania tego z pieniędzy sołeckich (kwestia 
odprowadzenia podatków, ubezpieczenia itp.).

Pan Jan Zduniewicz
Zwrócił się z zapytaniem do sołtysów wsi Niemirów i Mielnik z zapytaniem czy promy w ich 
wsiach są przygotowane do pływania i sprawne pod  względem technicznym. Czy mogłyby 
pływać w dniu dzisiejszym, jeśli byłyby do tego warunki na rzece?
Pan sołtys Niemirowa odpowiedział przecząco na pytanie, Pan sołtys Mielnika potwierdził 
sprawność techniczną promu i gotowość do pływania.
Pan radny Zduniewicz  zaapelował  do Wójta  aby zmobilizował  swoje służby do naprawy 
promu w Niemirowie, co obiecywano już od wiosny. Poinformował Wójta, że nie oczekuje 
odpowiedzi na piśmie na zapytanie dotyczące kursowania promów.

Pan Adam Tobota
W umowie na budowę oczyszczalni są zapisane roboty dodatkowe na wartość 20%, tj. około 
miliona złotych. Jakie roboty dodatkowe zaplanowano na tak dużą kwotę?
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Pan Wójt Gminy
Przy dużych inwestycjach są rzeczy nie do przewidzenia,  dlatego ustawa o zamówieniach 
publicznych  dopuszcza  możliwość  20  %  zwiększenie  zakresu  robót.  Na  dzisiaj  nie 
przewidujemy robót dodatkowych, jednak nie wiadomo co się okaże w trakcie budowy, stąd 
to zabezpieczenie. Gdyby nie dokonano takiego zapisu a nastąpiła konieczność zwiększenia 
zakresu robót, to nie mielibyśmy prawa wydać na ten cel ani jednej dodatkowej złotówki, 
która  nie  została  zapisana  w  umowie.  W  trakcie  prowadzenia  inwestycji  zawsze  mogą 
wyniknąć  nieprzewidziane  prace,  stąd  koniecznym  jest  umieszczanie  takich  zapisów  w 
umowie. Takie działanie jest zgodne z prawem.

Pan Tomasz Gorochowicz poinformował Pana Malona, że tablica informacyjna w Sutnie 
wkrótce zostanie ustawiona, zaś w sprawie naprawy chodników i usunięcia piachu z drogi 
powiatowej zaprosił Pana sołtysa po sesji do gabinetu, gdzie udostępni mu udzielone w tej 
sprawie odpowiedzi z Powiatowego Zarządu Dróg.

Pan Jan Zduniewicz
Zgłosił potrzebę naprawy ulicy Tarnina, którą nie da się przejść ani przejechać.

Pan Wójt zapewnił, że zwróci uwagę na tę ulicę.

Pan Wiesław Kochanowski 
Po zimie w Adamowie pozapadały się chodniki przy drodze wojewódzkiej, nie są również 
wykaszane pobocza przy tych chodnikach.

Pan  Wójt poinformował,  że  wystąpimy  z  pismem  do  Wojewódzkiego  Zarządu  Dróg  o 
naprawę chodnika i wykoszenie poboczy.
Pan Wójt zaapelował za pośrednictwem sołtysów i radnych do mieszkańców gminy aby w 
dniu 4 lipca poszli do urn i zagłosowali w II turze wyborów prezydenckich.

Pan Adam Tobota
Zaproponował,  aby  w  każdej  wsi  na  tablicy  ogłoszeń  została  wywieszona  informacja  o 
dopłatach do leków

Pan  Kazimierz  Zalewski zaapelował  do  sołtysów  aby  zrobili  rozeznanie  w  swoich 
sołectwach  w  sprawie  zbiorki  zboża  dla  rolników  poszkodowanych  w  wyniku  powodzi. 
Odnośnie propozycji Pana Adama Toboty stwierdził, stwierdził, że jego zdaniem informacja o 
pomocy lekowej skutecznie dotarła do zainteresowanych za pośrednictwem roznoszonej przez 
listonoszy  gazety  klubu  radnych.  Nie  ma  więc  potrzeby  wywieszania  tego  na  tablicy 
ogłoszeń, zwłaszcza, że osoby starsze zwykle nie czytają takich ogłoszeń.

Pan  Michał  Baranowski w  imieniu  Organizacji  Turystycznej  “Szlak  Jagielloński” 
podziękował za pomoc finansową udzieloną Gminie Nowy Korczyn, która jest tak jak Gmina 
Mielnik jest członkiem tej organizacji.
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Do punktu 19.

Wobec wyczerpania porządku obrad XXXIII sesji Rady Gminy Pan Przewodniczący 
Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej posiedzenie.

Protokołowała:
Elżbieta Szymańska
                                                                                                    Przewodniczący Rady

                                                                                                           Stefan Troc
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